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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, az alábbi kérdést kívánom
benyújtani a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014. (VI. 6 .) Korm.
rendelet 4 .§ 4. és 5. pontja szerinti feladatkörében eljáró Lázár János Miniszterelnökséget
vezető miniszterhez ,

„Mindenhol gond nélkül zajlott a segélyezés átalakítása? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A segélyezési rendszer március 1-jét ől való átalakítása jelentős változásokat hozott . Ezek egyike ,
hogy az aktív korúak ellátásai átkerültek a járási hivatalokhoz .
Ezzel kapcsolatban kérdezem :

• Minden településen/járásban gond nélkül zajlott az átalakítás ?
• Minden érintett id őben és maradéktalanul megkapta a neki megállapított ellátást?
• Okozott-e bárhol hozzáférési nehézségeket (akár a jogosultság, akár a

megközelíthetőség, akár a hivatali nyitva tartás vagy más szempont kapcsán) az, hogy a z
eddig önkormányzati hatáskörben lév ő ellátások a járásokhoz kerültek ?

• A korábban rendszeres szociális támogatásra jogosultak közül azok, akik a
nyugdíjkorhatárhoz közel állóként illetve azok, akik a helyi rendelet alapján kapták a z
ellátást, mind jogosultságot kaptak foglalkoztatást helyettesít ő támogatásra?

További lényeges változás volt, hogy számos ellátást megszüntettek, de a korábbi jogosultakna k
kifutó jelleggel járnak még támogatások . Ennek kapcsán kérdezem :

• Minden településen rendben továbbfolyósításra kerültek ezek az ellátások?
• Eljutottak-e a településekhez a szükséges források ?

'Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben
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A megszüntetett ellátások helyébe sok helyen semmilyen más ellátás nem lépett illetve nem váltotta
fel azokat teljes körűen (nem is igen tudta volna, hiszen az egyes településekre van bízva, hogy
kinek, mit és mennyit ad) .
Mindezek miatt kérdezem :

• Felmérték-e, hogy a települések által megalkotott rendeletek támogatási formái hol és
miként váltják ki (bővítik, szűkítik, nem kezelik) a korábbi támogatásokat, azo k
mértékét, hozzáférését? Ha igen, milyen tapasztalatok állnak minderrő l
rendelkezésükre ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2014 . április 10 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselő

MSZP
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